
 
 

Styrelsemötet 18 oktober 2017 
 
Närvarande: 

1. Ordförande Max Igor Kajanus 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Marknadsföringsansvarig Rebecca Byström 

4. Styrelseledamot Emil Hukic 
5. Styrelseledamot Martin Strömgård 
6. Styrelseledamot Vendela Olsson 
7. Ledamot av valberedningen, Richard Wahlström 
8. Samordnare Josef Elveskog 

 
Dagordning 

1. Mötets öppnande. Mötet öppnas av ordförande Max Igor Kajanus 
2. Den nya styrelsens mål. Styrelsen diskuterar vilka nya frågor som ska drivas under 

det kommande året. Vendela vill se en kaninhoppningsbana medan Emil efterlyser 
fler basketplaner på Östermalm. 

3. Styrelsens nya rutiner. Efter en kort diskussion kom styrelsen fram till att det vore 
bra om måndag används som praxis för ungdomsrådets framtida möten. Den 6 
november klockan 17.30 ska styrelsen hålla sitt nästa möte på just denna veckodag. 
Mötet blir ett styrelsemöte för styrelsen medlemmar. Styrelsen bordlägger frågan om 
vilket socialt medium som ska användas för intern kommunikation, Instagram 
övervägs. 

4. Överlämning. Före detta ordförande Richard belyser frågan om ungdomsrådets 
mailkonto, vilket Max Igor förvaltar tills vidare. Även ungdomsrådets medlemslista 
behöver uppdateras, vilket Max Igor ska sköta. 

5. Till nästa styrelsemöte. Till nästa styrelsemöte ska det undersökas om styrelsen 
skulle kunna ha en lära-känna-aktivitet, som skulle kunna bidra till att minska det 
överskott av medel som ungdomsrådet har. En ny justerare bör på nästa 
styrelsemöte väljas, för att avlasta Max Igor från arbetet. Också frågan om tröjorna 
bör lösas, även om det är oklart exakt hur. Ett förslag är att tröjtryckning blir en rolig 
aktivitet som stärker styrelsens gemenskap. 

6. Kommande möten.  
1. Den 23 oktober klockan 15.00 på Karlavägen 100a är det möte om 

verksamhetsplanen 2018 för Östermalms stadsdelsförvaltning. Hugo 
kommer på detta möte. 

 
2. Den 6 november klockan 17.30 på Humlanhuset är det styrelsemöte. 

 
3. Den 10 november klockan 9.00–15.00 på Djurgårdsbrunnsvägen 10 är 

det trygghets- och säkerhetskonferens. Vilka från ungdomsrådet som 
kommer närvara är ej ännu klargjort.  

7. Avtackning. Avgående ordförande Richard avtackas med blommor och filmkort för 

sina insatser i ungdomsrådet.  

8. Mötets avslutande. Mötet avslutas av ordförande Max Igor Kajanus 

 

In fidem 

Hugo Svensson 



20 oktober 2017 

 

Vidimerande 

 
 
___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
 
___________________________ 
Max Igor Kajanus 
Justerare 


